

诺德中心 - 主页

产品名称	诺德中心 - 主页
公司名称	北京华信商办科技有限公司
价格	3.00/m/天
规格参数	
公司地址	北京市朝阳区双桥东路2049国际文创园
联系电话	13716135070 13522230053

产品详情

诺德中心坐落于总部基地东区核心区，紧邻北京汽车博物馆，总建筑面积约70万平米，汇聚高端总部写字楼、总部独栋、国际时尚购物中心、品牌专卖、总裁行政公寓、会议中心等多元业态。一期由三栋5A智能写字楼比肩而立，为高端企业总部量身定制。10米挑高大堂、LOW-E玻璃铝合金窗，众多国际水准配置，气派商务之道。二期特别规划200米超高层建筑，以鹤立之势，擘画京西南城市天际线，建树总部经济区地标，京南商务制高点。三期(诺德商街)地处西南四环丰科园东区，拥有街区、商业长廊、下沉广场、时尚精品酒店等多种商业形态，未来将成为一个综合性的24小时生活场，服务于丰台高端商务群。

Nord Center is located in the core area of the east area of the headquarters base, close to the Beijing Auto Museum, with a total floor area of about 700000 square meters, and gathers high-end headquarters office buildings, headquarters single family, international fashion shopping centers, brand franchises, president executive apartments, conference centers and other diversified businesses. The first phase consists of three 5A intelligent office buildings standing side by side, tailored for high-end enterprise headquarters. The 10 meter high lobby, with LOW-E glass aluminum alloy windows and numerous international standard configurations, exudes a grand business atmosphere. In the second phase, a 200 meter super high-rise building is specially planned, which aims to create a skyline in the southwest of Beijing, build a landmark of the headquarters economic zone, and build a commanding point of commerce in the south of Beijing. The third phase (Nord Business Street) is located in the east area of Fengkeyuan, Southwest Fourth Ring Road, with various commercial forms such as blocks, commercial corridors, sunken squares, and fashionable boutique hotels. In the future, it will become a comprehensive 24-hour living space, serving the high-end business group of Fengtai.

诺德中心<https://nuode1.h-lou.com>